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《会员行为规范》 

 

1. 遵守总商会章程中之条款、条列、附则，由理事会或其他总商会组织所作出的指

示, 及会员代表大会或理事会所通过之一切议决案；  

 

2. 维护总商会利益、声誉及良好形象； 

 

3. 按第 6 项总商会章程规定及时缴纳会费，其中包括，如下： 

 

a) 凡获准加入本总商会的会员，须缴纳首次入会费五百令吉 (RM500.00); 

b) 会员的会费为一千五百令吉(RM1,500.00)，须于秘书处发出缴费通知后的一个

月内缴清; 

c) 理事会有权取消任何一年未缴年捐者的会员资格;和 

d) 理事会可规定总商会会长、副会长和理事会成员的附加会费。附加会费须在秘

书处发出缴费通知的一个月内缴清。  

 

4. 必须勤恳出席理事会/会员大会/工作组会议；及 

 

5. 任何会员/理事会会员若未获得总商会书面授权和/或理事会批准和/或总商会会员代

表大会上通过，不得代表总商会对外作出任何承诺包括做出财务事项有关的决定，

也不得代表总商会对外签署任何合约及/或备忘录。   

 

本人授权代表________________________(公司名称) 已阅读并同意，申请加入马来西

亚中资企业总商会后将遵从条列、规则及上述行为规范。 

 

签字： 

申请人姓名： 

日期： 

公司印章： 
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《CODES OF CONDUCT》 

 
1. Comply with the Chamber's Constitution, rules, regulations by laws, orders and directives 

made there under and/or all other competent authorities of the Chamber from time to time 

and/or resolutions of the General Meeting or Committee; 

 

2. Uphold the interest, reputation and positive image of the Chamber; 

 

3. Pay the fees and subscriptions as required in accordance with the Clause 6 of the Chamber’s 

Constitution promptly, inter alia, as follows: 

 
a) Any Member whose application for membership has been duly approved shall pay 

Ringgit Malaysia Five Hundred (RM500.00) only as entrance fee to the Chamber upon 

admission; 

b) The annual subscription for the Members shall be Ringgit Malaysia One Thousand Five 

Hundred (RM1,500.00) only, which shall be paid within one (1) month after the 

Secretariat issue the payment notice; 

c) The Committee shall reserve the right to terminate the membership of any Member who 

defaults in payment of subscription for one (1) year; and 

d) The Committee may determine the annual additional subscription for the President, Vice 

Presidents and Committee Members. It shall be paid within one (1) month after the 

Secretariat issue the payment notice in the following year.  

 

4. Actively attend committee meetings/general meetings/working committee meetings of the 

Chamber; and 

 

5. Any Members or Committee Members shall not make commitments / undertaking including 

making decision related to financial matters and shall not sign any contract or memorandum 

on behalf of the Chamber without written authorisation of the Chamber and/or approval of the 

Committee Members and/or passed in the General Meeting. 

 

I, the undersigned, who are the authorised representative of _________________________ (name of 

company), hereby read and agree to abide by the rules, regulations and Codes Of Conduct upon 

becoming a member of China Enterprises Chamber of Commerce in Malaysia. 

 

Signature: 

Applicant’s Name: 

Date: 

Stamp of Company: 
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